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Sak 10. Beretninger 
 
10.2 Bystyregruppas beretning 2022 

1. Den politiske situasjonen 1 

Ved utgangen av 2022 er det uro i verden, i Europa og blant mange Oslo-folk. Russlands 2 

angrepskrig mot Ukraina skaper enorme lidelser, og tusenvis har flyktet landet, også til Norge 3 

og Oslo. Krigen har ført til energikrise i Europa, og bidratt til en dyrtid som også rammer 4 

mange i Oslo. Vanlige husholdninger merker et større press på lommeboka, og som så ofte 5 

før rammer krisen hardest dem som hadde minst i utgangspunktet.  6 

Den nye økonomiske situasjonen i verden og Norge drar i retning av mer ulikhet, i stedet for 7 

mindre. Den andre store krisen i vårt århundre, klimakrisen, står fremdeles uten troverdige 8 

politiske svar fra de fleste byer og land. 9 

Oslo er i utgangspunktet godt rustet for urolige tider. Med vår byrådsmakt har Oslo SV 10 

mulighet til å påvirke en politikk for å motvirke økende forskjeller, kutte utslipp og vise 11 

solidaritet med mennesker i nød. Med SVs innflytelse på Stortinget har vi også mulighet til å 12 

gi politisk drahjelp til byrådets politiske mål. Men Oslo påvirkes i stort og smått av 13 

ringvirkningene av krig og krise. Støre-regjeringens økte beskatning av også offentlig eide 14 

kraftselskaper skapte høsten 2022 en stor økonomisk utfordring for kommunen. Til tross for 15 

dette, har bystyret fått til et budsjett for 2023 som i høy grad gjennomfører lovnadene vi ga 16 

velgerne foran valget i 2019, med blant annet en universell ordning med gratis Aktivitetsskole, 17 

lavere kollektivprisbilletter og innføring av skolemat. 18 

Oslo SV er godt rustet for å vinne et historisk gjenvalg for vårt byråd høsten 2023. De lokale 19 

meningsmålingene tyder på at SV kan fortsette framgangen fra forrige valg, og få økt 20 

innflytelse i et fornyet rødgrønt flertall. Men en ny valgseier vil kreve stor innsats. Høyresida 21 

har i nasjonale meningsmålinger stor framgang og et stort flertall, og et maktskifte i Oslo er 22 

naturligvis et hovedmål for Høyre. 23 

2. Ordførerens prioriteringer og aktiviteter 24 

Også 2022 startet med pandemi og restriksjoner i Oslo, og preget arbeidet i Rådhuset og 25 

også for ordførerens politiske, administrative arbeid. Men fra mars av åpnet samfunnet seg 26 

mer og mer opp og de eksterne representasjonsoppgavene og de mottakelsene, møtene og 27 

samtalene med folk i byen økte raskt. 28 

Ordføreren var på en rekke bydelsbesøk gjennom året, og hadde før jul besøkt alle bydelene 29 

i Oslo. Disse møtene er hel eller halvdagsmøter og avsluttes med et eget møte med barne- 30 

og ungdomsrådene. I tillegg besøkte Ordføreren en rekke idrettslag, organisasjoner og 31 

bedrifter. 32 

Ordføreren er også vert for en rekke mottakelser og tilstelninger i Rådhuset gjennom hele 33 

året. I tillegg vier også Ordføreren i gjennomsnitt en fredag i måneden for de som ønsker å 34 

gifte seg i Rådhuset.  35 
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Gjennom året er det også mange internasjonale delegasjoner som blir tatt imot av 36 

Ordføreren, og alle nye diplomater som kommer til byen skal også innom ordføreren på en 37 

høflighetsvisitt. 38 

Ordføreren har også i 2022 representert Oslo ved åpningen av en stor Munch-utstilling i Paris 39 

og var i oktober i Tokyo og Hiroshima, knyttet til Oslos medlemskap i Mayors for Peace. I 40 

tillegg deltok Ordføreren på Baltic Pride i Vilnius. 41 

Ordførerens har et stort ansvar for sikre at demokratiet fungerer, og at bystyrets utvalg har 42 

gode arbeidsvilkår og at Bystyrets møter er godt tilrettelagt og forberedt. 43 

Alle Bystyrets møter streames og blir døvetolket. Det ble avholdt 16 bystyremøter i 2022. 44 

Ordføreren legger også til rette for at det er god kontakt mellom Byrådet og Bystyret. 45 

Ordføreren leder også byens Forretningsutvalg og byens Valgstyre. Det ble avholdt 23 46 

Forretningsutvalgsmøter og 11 Valgstyremøter i 2022. 47 

Ordføreren har også et særskilt ansvar for kontakten med Det Kongelig Slott, knyttet til den 48 

kongelige families representasjon her i Oslo, eller knyttet til andre nasjonale begivenheter der 49 

kongeparet eller kronprinsparet deltar.  50 

Nøkkeltall for Ordførerens arbeid: 51 

• 719 invitasjoner og henvendelser 52 

• 63 mottakelser i Rådhuset, der ordføreren er vert 53 

• 37 representasjonsoppdrag på arrangementer i Rådhuset 54 

• 106 videohilsener/videotaler 55 

• 334 representasjonsoppdrag utenfor Rådhuset 56 

• 225 taler i byen 57 

• 77 blomster og personlige håndskrevne hilsener til 100-åringer 58 

3. Byrådsgruppas beretning 59 

SVs byrådsgruppe består av seks personer. 60 

Sunniva Holmås Eidsvoll er byråd for oppvekst og kunnskap (OVK). Kristian Takvam 61 

Kindt gikk av som byrådssekretær for oppvekst og kunnskap i september 2022 etter flere år i 62 

rollen. Fra januar til juli 2022 fungerte Jens Aas-Hansen som vikar for Kristian, som var i 63 

foreldrepermisjon. Siden september 2022 har Andreas Stork Borud vært byrådssekretær for 64 

oppvekst og kunnskap, sammen med Aila Kamaly som har vært byrådssekretær for 65 

oppvekst og kunnskap hele året. 66 

Omar Samy Gamal er byråd for kultur, idrett og frivillighet (KIF). Celia Vilde Tetu Lima er 67 

byrådssekretær for kultur, idrett og frivillighet. 68 

Åsmund Strand Johansen er byrådssekretær for finans, i en byrådsavdeling ledet av 69 

finansbyråd Einar Wilhelmsen fra Miljøpartiet de grønne. 70 

SVs byrådsgruppe jobber tett med bystyregruppa til SV og Oslo SVs stortingsbenk. 71 

Byrådsgruppa til SV vil spesielt trekke frem noen saker som særlig har preget arbeidet i 2022 72 

og utover det lister vi opp en rekke andre saker det har vært spesielt mye arbeid med i 2022. 73 
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Politisk gjennomslag er en kontinuerlig prosess. Når et vedtak er fattet må politisk ledelse 74 

påse at politikken blir gjennomført. Listen over saker som byrådsgruppa har jobbet med 75 

inneholder derfor saker hvor vedtakene ikke bare nødvendigvis ble fattet i 2022, det er også 76 

mange saker som ikke listes opp. 77 

Viktige saker 2022 78 

Fullført AKS-reformen 79 

Fra høsten 2023 får alle elever i Osloskolen gratis deltidsplass i AKS uavhengig av inntekt 80 

eller bosted. Byrådet fullfører utvidelsen med gratis deltidsplass i AKS til 4. trinn på skolene i 81 

bydelene Ullern, Frogner, St. Hanshaugen, Vestre Aker, Nordre Aker, Østensjø og 82 

Nordstrand. 26 600 barn får nå tilbud om gratis AKS. En familie med ett barn vil dermed 83 

spare inntil 100 000 kr i løpet av fire år, uansett hvor de bor i byen. Budsjettet for 2023 økes 84 

også med 10 millioner kroner for å legge til rette for at barn med særskilte behov i AKS skal 85 

kunne få et tilrettelagt tilbud. 86 

AKS-deltakelsen i Oslo har økt fra 76 i 2015 til nesten 94 prosent i 2022. Deltakelsen i Oslo 87 

er nå klart høyere enn resten av landet. AKS-reformen har vært en av SVs viktigste saker i 88 

byråd og vi er i mål med en velferdsreform som SV nasjonalt har gjort til en hovedsak i 89 

statsbudsjettforhandlingene.  90 

Styrking av sosialhjelpa til barnefamilier 91 

Om lag 19 523 husholdninger mottar sosialhjelp i Oslo. Hver fjerde av disse hadde barn, 92 

anslagsvis 5.000 husholdninger. Oslo SV fikk i 2022 gjennomslag for at barnefamilier i Oslo 93 

og som mottar sosialhjelp får økt barnetillegget med 90 prosent. Samtidig økes satsen for 94 

enslige forsørgere slik at 68,4 mill. mer årlig nå går til barnefamilier som mottar sosialhjelp. 95 

Økningen som ble gjeldende fra september 2022 innebærte at tillegget for barn opp til 10 år 96 

gikk opp fra 1.739 kr per måned til 3.304 kr. For aldersgruppen mellom 11 og 17 år økte 97 

tillegget fra 2.303 til 4.376 kr. Satsene for enslige med barn ble økt fra 8.777 til 9000 kroner. 98 

Billigere kollektiv-billetter 99 

Byrådet fikk i budsjettet som ble vedtatt i desember gjennomslag for at om lag 200 millioner 100 

kroner skal gå til en ny rabatt på enkeltbilletter fra april 2023. En mer fleksibel billettype vil 101 

være tilgjengelig i Ruters app og gi inntil 40 prosent rabatt. Billigere enkeltbilletter i 102 

kollektivtransporten vil bidra til lavere utgifter for de som ikke reiser ofte nok til at det lønner 103 

seg med månedskort. I tillegg testa byrådet og Ruter i november og desember ut å senke 104 

prisen på månedskort fra 814 kr til 499 kr hvor målet var å få folk tilbake til kollektivtrafikken 105 

etter pandemien. Ifølge Aftenposten solgte Ruter 70 000 billetter første uke i november 2022 106 

mot om lag 22 000 hver uke i oktober måneden før. 107 

Inkluderende idrett 108 

Rente- og prisstigning har synliggjort og forsterket idrettens langvarige utfordring med å 109 

inkludere alle. Oslo kommune har i 2022 forsterket arbeidet for en inkluderende idrett.  110 

Nabolagsklubb er et program for klubbutvikling i Oslo, der idrettslag mottar ekstra tilskudd fra 111 

kommunen og forplikter seg til lave priser og inkluderingsarbeid. I 2022 gjorde byrådet 112 

satsingen permanent, og vil bruke 40 mill. på Nabolagsklubb i økonomiplanperioden.  113 

Også satsingen på gratis sommeraktivitet i idrett, som opprinnelig var et midlertidig tiltak i 114 

forbindelse med pandemi, ble gjort permanent i 2022. I sommer fikk omtrent 30 000 barn 115 

mulighet til å drive med gratis aktiviteter i regi av lokale idrettslag. Det gir barn og unge en 116 
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felles møteplass uavhengig av økonomi i sommerferien, og er spesielt viktig for barn og unge 117 

som ikke har råd til andre tilbud i ferien. Det skaper sommerjobber for ungdom, som ansettes 118 

som aktivitetsledere. Erfaring viser at mange av disse senere blir frivillige i sitt idrettslag. I 119 

tillegg gir gratis sommeraktivitet en sårt tiltrengt rekrutterings-boost for idrettslag, da mange 120 

barn gjennom sommeren oppdager det varierte tilbudet og fellesskapet idretten tilbyr, og blir 121 

med videre etter ferien. 122 

Andre saker som har vært viktige for SV 123 

Økt støtte til kulturlivet, med fokus på mangfold 124 

I budsjett for 2023 nådde tilskudd til kunst- og kulturaktører rekordhøyt nivå på 176 mill., med 125 

prioritert økning av aktører som bidrar til et mangfoldig kulturliv og inkluderende tilbud for barn 126 

og unge. 127 

Kulturskole i AKS 128 

Utvidelsen av kulturskolen fortsetter, og en viktig måte å nå flere er gjennom aktivitetsskolen. 129 

Kulturskole i AKS ble startet opp som pilot i 2021, og i 2022 er tilbud videre rullet ut. I 2022 130 

har over 2000 elever fått et kulturskoletilbud gjennom AKS, en dobling fra fjoråret. 131 

Fritidsaktiviteter for alle 132 

For å gjøre fritidsaktiviteter tilgjengelig for alle barn setter byrådet av penger til flere 133 

nabolagsklubber og åpner spesialbibliotek for barn og unge, Biblo, på Holmlia i 2023. Byrådet 134 

investerer 4,9 milliarder i idrettsanlegg de neste fire årene. 135 

Lokaler til frivilligheten 136 

Meråpen skole rulles ut videre med erfaringer fra piloten. Byrådet gjør skolebygg enda mer 137 

tilgjengelige for bruk etter skoletid av frivilligheten. Kompensasjon til skolene, digital 138 

bookingløsning og bedre koordinering er viktige verktøy for å øke utlånet. Vi bevilger 1,2 139 

millioner til nye og større lokaler til utlån for den unge frivilligheten hos UngInfo, som åpnet i 140 

desember. Vi har vedtatt finansiering for et frivillighetskontor, som skal gjøre det enklere for 141 

frivilligheten å kommunisere med kommunen, spesielt knytta til utlån av lokaler. 142 

Kommunalt bad på Manglerud 143 

Byrådet åpnet første nye kommunale bad siden 1983 i 2022: Manglerud bad og aktivitetshus. 144 

Gummigranulat utfase på kunstgressbane 145 

Dette er en viktig miljøseier for SV som har fått mye oppmerksomhet gjennom året. Første 146 

baner med plastfritt innfyll ble lagt i 2022. Gummigranulat er nest største kilde til mikroplast i 147 

havet, etter bildekk. Derfor har byrådet vedtatt at alle baner som bygges eller rehabiliteres av 148 

kommunen skal få plastfritt innfyll i stedet for gummigranulat. 149 

Flere i arbeid 150 

Jobb er et av de viktigste tiltakene for å redusere sosiale forskjeller, og byrådet og 151 

bystyreflertallet vedtok derfor rett før jul å sette av 150 millioner kroner for å få flere i jobb, 152 

blant annet gjennom målrettet, oppsøkende arbeid rettet mot unge i bydeler med lav 153 

sysselsettingsandel. 154 

Sommerjobbsatsingen gjøres varig 155 
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Byrådet sørger for at sommerjobbprosjektet videreføres som en langsiktig satsing og fikk 156 

gjennomslag for at det settes av 45 millioner kroner årlig, til sammen 180 millioner kroner i 157 

økonomiplanperioden. De siste to årene har mer enn 8000 ungdommer fått feriejobb gjennom 158 

prosjektet. 159 

Heltidsarbeid 160 

Oslo er den av landets største kommuner som har størst andel heltidsansatte, og andelen har 161 

økt hvert år siden 2014. Heltidskultur er viktig for de ansattes trivsel og arbeidsmiljø, og kan 162 

ha positiv effekt på 163 

sykefravær og kvaliteten i 164 

tjenestene til kommunens 165 

brukere. I 2023 skal nye 166 

Lambertseter sykehjem 167 

åpne for om lag 130 168 

beboere. Planen er at det 169 

bare skal lyses ut med 170 

heltidsstillinger. Byrådet etablerer også en egen sentral ressurspool med kommunens egne 171 

vikarer med 100 % stilling, som kan benyttes ved korttidsfravær i pleie – og 172 

omsorgstjenestene. Partene i Oslo er enige om at deltidsansatte årlig skal tilbys 173 

heltidssamtale og det stilles konkrete krav til innhold i retningslinjer for å redusere andelen 174 

deltidsstillinger mv. 175 

Tilskudd til frivillige og ideelle 176 

Det fordeles 158,3 millioner kroner i tilskudd til frivillige og ideelle organisasjoner og tiltak på 177 

helse-, sosial- og mangfoldsfeltet i 2023. 178 

Karbonfangst på Klemetsrud forbrenningsanlegg 179 

Dette er det viktigste enkelttiltaket for å få ned klimagassutslipp i Oslo. Anlegget skal fange 180 

inntil 400 000 tonn CO2. Av dette er 165 000 tonn fossile utslipp, noe som tilsvarer 17 prosent 181 

av Oslos totale utslipp. Byggeprosjektet har en kostnadsramme på 5,55 milliarder kroner. 182 

Oslo kommune skal finansiere prosjektet gjennom å tilby lån på inntil 2,1 milliarder kroner, det 183 

koster kommunen om lag 125 millioner kroner i 2023. 184 

Bilfritt byliv 185 

Byrådet fortsetter å prioritere mennesker og aktiviteter framfor biltrafikk. Totalt foreslås om lag 186 

50 millioner kroner til bilfritt byliv i 2023 på tiltak blant annet på Tøyen, Grønland, Torshov, 187 

ved havneområdene i sentrum og Kvadraturen mv. 188 

Lettere å leie bil når det trengs 189 

Byrådet øker antall plasser reservert for bildeling, fra 600 til 1000. En bildelingsbil kan erstatte 190 

opp mot 15 privatbiler. 191 

Trafikksikkerhet og trafikkreduksjon 192 

Byrådet setter av 125 millioner kroner i 2023 til tiltak som skal øke trafikksikkerheten på 193 

veiene, få ned biltrafikken og etablere flere bilfrie områder. 194 

Sykkel 195 
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Byrådet fortsetter satsingen på å bygge trygt og sammenhengende sykkelveinett. Det ble i 196 

budsjettet satt av over 600 millioner kroner til ny sykkelinfrastruktur. Dette skal gi 25 km ny og 197 

oppgradert sykkelinfrastruktur, i tillegg til økt tilrettelegging for gående og sykkelparkering. 198 

Styrker Sommerskolen 199 

For å gi et mer tilrettelagt, variert og kvalitativt godt tilbud i sommerferien, økte bevilgningen til 200 

Sommerskolen med 16 millioner kroner i 2023 og 2024 til totalt 58,5 millioner kroner. 201 

Økt grunnrenteskatt og arbeid mot budsjettkutt 202 

I oktober 2022 meldte regjeringen at de ville øke skattleggingen av fornybar 203 

vannkraftproduksjon, noe som ville få konsekvenser for kommuneøkonomien og investeringer 204 

i fornybar energi. Konsekvensene for Oslo kommune var at man i budsjettet måtte ta ned 205 

budsjetterte inntekter med om lag 1 mrd kroner for 2023. Byrådsgruppa jobba aktivt opp mot 206 

stortingsgruppa til SV for å få gjennomslag for at innretningen på den økte beskatningen 207 

skulle endres. SV fikk derimot ikke gjennomslag for dette i forhandlingene med regjeringen. 208 

Byrådsgruppa jobba derfor aktivt for at dette skulle gå ut over tjenestene til innbyggerne og 209 

de ansatte i kommunen. Dette klarte vi, og bystyreflertallet i samarbeid med Rødt vedtok i 210 

desember et budsjett som ivaretok de fleste valgløftene, samtidig som offentlig velferd i stor 211 

grad ble skjermet ved å bruke av tidligere oppsparte midler. 212 

Sekstimers arbeidsdag i barnehage 213 

I september 2022 gikk byrådet ut og annonserte at Lillo gård barnehage i Sagene bydel skal 214 

gjennomføre et forsøk med sekstimers arbeidsdag fra og med august 2023.  Prøveprosjektet 215 

skal vare i to år. Det er satt av om lag 10 millioner kroner til økt bemanning og til 216 

følgeforskning. Ingen skal gå ned i lønn. Forsøket gjennomføres i samarbeide med partene.  217 

Et profittfritt barnevern 218 

Byrådet jobber for å fase ut bruken av kommersielle aktører i barnevernet. Et viktig ledd i 219 

dette er at Oslo kommune selv må kunne møte behovene i barneverntjenestene. Målet er at 220 

bydelene skal kjøpe tjenester fra Barne- og familieetaten (BFE) eller ideelle i stedet for 221 

kommersielle tilbydere av barnevernstjenester. De siste to årene har BFE jobbet med å 222 

utvikle egne hjelpetiltak (barnevernstiltak rettet mot barn som bor hjemme og ikke på 223 

institusjon). Dette har ikke BFE tidligere hatt. De neste årene må BFE jobbe for å styrke 224 

tilbudet sitt, særlig rettet mot barn og unge med sammensatte psykiske utfordringer. 225 

I 2022 valgte byrådet å ikke fornye samkjøpsavtalen BFE har med private leverandører av 226 

hjelpetiltak. I stedet valgte vi å lyse ut en ny anskaffelse, hvor anbudet er reservert for kun 227 

ideelle leverandører.  228 

Kvalitetsreform for Oslos barnevern 229 

Byrådet fremmet i 2022 en strategi for omstilling av Oslos barnevern. Saken presenterer en 230 

oppdatert situasjonsbeskrivelse av barnevernet i Oslo, identifiserer utfordringer og fremmer 231 

forslag til utviklingsområder eller tiltak. Kjernetema er kvalitet på tjenestene, herunder 232 

hvordan organisering og finansiering bør innrettes for å gi et best mulig tjenestetilbud, og 233 

hvordan vi kan sikre større medvirkning fra barn og unge i tjenestene. 234 

Oslo som traumeinformert by  235 

Byrådet fremmet våren 2022 en Strategi for utvikling av Oslo som traumeinformert by 2022-236 

2030. Strategien skal bidra til at alle ansatte i kommunens innbyggerrettede tjenester skal få 237 
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økt kunnskap om omfang og konsekvenser av belastende livserfaringer og betydningen disse 238 

har for innbyggernes helsemessige og sosiale utvikling i et livsløpsperspektiv. Ansatte skal 239 

settes i stand til å forebygge og avhjelpe konsekvensene av slike belastninger for den 240 

enkelte. 241 

Gratis prevensjon for unge under 16 242 

Alle unge under 16 år får nå gratis prevensjon på Oslos helsestasjoner. Dette inkluderer 243 

langtidsvirkende prevensjon, som p-stav og spiral. 244 

Styrket skoleøkonomien med 72 mill  245 

I 2022 styrket vi skolene i Oslo, særlig i levekårsutsatte områder, med ytterligere 72 millioner.  246 

Oppstart skolemat i vgs 2022 + vedtatt skolemat for ungdomsskolen høsten i 2023  247 

I løpet av høsten 2022 fikk alle elever på videregående skoler i Oslo tilbud om et daglig 248 

skolemåltid. Fra høsten 2023 rulles ordningen ut på byens ungdomsskoler. Det kommer i 249 

tillegg til ordningen med gratis frukt på ungdomsskolen. Skolene velger selv om de vil servere 250 

frokost eller lunsj. 251 

4. Saker i fraksjonene 252 

Her oppsummeres de viktigste sakene som er behandlet i de fem utvalgene i bystyret i 2022. 253 

Noen av sakene som er nevnt er fortsatt under behandling, og noen av sakene er behandlet i 254 

flere utvalg. Her inngår også ovennevnte forslag og initiativer.  255 

Bystyret har behandlet 388 saker i 2022. SV er representert i alle fem utvalg med faste 256 

medlemmer. I byutviklingsutvalget har vi to faste representanter, resten én. I tillegg har vi 257 

varaer i alle utvalg. Faste representanter og varaer i de enkelte utvalgene utgjør SVs fraksjon 258 

på området. Alle fraksjonene har en fraksjonsleder, som også er fast representant i bystyret. 259 

Kultur- og utdanningsfraksjonen 260 

Sarah Safavifard representerer SV i utvalget. Fraksjonen har i 2021 bestått av fraksjonsleder 261 

Sarah med ulik varakombinasjon. 1. vara Assad Nasir, 2. vara Theo Koritzinsky. Litt ut i 262 

året ble Theo 1. vara og Yngvar Andersen ny 2. vara. Samarbeidet i storfraksjonen med 263 

byråder og byrådssekretærer har fungert godt, til tross for utskiftninger i egen fraksjon og i de 264 

andre byrådspartienes fraksjoner. Assad Nasir møtte i utvalget i april og mai, da Sarah skulle 265 

skrive ferdig masteren sin. Han gjorde en svært god jobb som fraksjonsleder i den perioden. 266 

Kultur- og utdanningsutvalget har hatt 12 møter og behandlet mange spennende saker. 267 

Fraksjonen har i år jobbet mye med byrådssak mot voldshendelser i Osloskolen, 268 

inntektsmodell for videregående skole og flere andre saker. Sunniva Holmås Eidsvoll (SV) 269 

har vært byråd for kunnskap- og oppvekst store deler av året, og det har vært et tett, givende 270 

og viktig samarbeid med byråden, samt med byrådssekretærene. KOUV-fraksjonen har 271 

jobbet med Kristian Takvam Kindt og Jens Aas-Hansen, samt Aila Emilie Kamaly og 272 

Andreas Borud som i skrivende stund er byrådssekretærer. Samarbeidet med byråd Omar 273 

Samy Gamal og byrådssekretær Celia Vilde Têtu Lima har også vært givende. Sammen 274 

med Sunniva og Omar har vi til tross for varierende stemning i utvalget og et utfordrende 275 

budsjettår vedtatt mye viktig politikk, både gjennom budsjettet og gjennom ulike byrådssaker. 276 

Kultur 277 
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I budsjettet ble det vedtatt en videre historisk satsning på kulturskoleplasser. Flere tusen barn 278 

og unge skal få muligheten til en kreativ fritidsaktivitet i en by som alt for lenge har hatt lav 279 

dekningsgrad. Det er en kjempesatsing for barna at det nå skal bli lagd 5000 nye plasser de 280 

neste årene slik at den kulturelle grunnmuren i Oslo blir sterkere. Fraksjonen er fornøyde med 281 

at byråden med byrådssekretærer har vært gode til å følge opp byrådsplattformen, og kan 282 

etter denne perioden ha fullført alt som ble bestemt i 2019. Det er ingen tvil om at den 283 

innsatsen som har blitt gjort av Omar og Celia har vært viktige for å lande dette, samt det 284 

tette samarbeidet de har hatt med fraksjonen/storfraksjonen. MUNCH ble åpnet i slutten av 285 

2021, og det har i 2022 vært spennende å følge med på besøkstallene, utstillingene og ikke 286 

minst det viktige arbeidet de gjør med inkludering av barn og unge.  287 

2022 har for fraksjonen vært preget av møter med mange ulike kulturaktører som har jobbet 288 

med å komme seg etter koronapandemien, men som også har møtt ytterlige utfordringer 289 

knyttet til prisøkningen i samfunnet og høye leiepriser.  290 

Utdanning 291 

2022 startet med mange debatter og møter om skolebehovsplanen 2022-2023, som var en 292 

utsatt sak. Stemningen i utvalget var til tider noe krevende, men vi landet til slutt en god 293 

skolebehovsplan. Utover året har utvalget behandlet mange viktige saker, særlig knyttet til 294 

skolefeltet. I budsjettet for 2022 og i revidert har det vært viktige gjennomslag for å sørge for 295 

at barn og unge i Oslo får en trygg oppvekst. Det blir gratis skolemat for alle på 296 

ungdomsskolen, i tillegg til tilbudet som er igangsatt på videregående. Dette er et viktig 297 

gjennomslag for SV, og ikke minst for alle de elevene i Osloskolen som trenger næring for å 298 

sørge for ekstra læring. I tillegg kan vi, i år igjen, glede oss over byrådets videre satsing og 299 

utvidelse av AKS slik at flere barn får oppleve både lek og læring! I 2022 landet vi et budsjett 300 

for 2023 som gjør AKS gratis for alle i Oslo. Det må vi i SV være stolte av, at alle barn i 301 

Osloskolen skal få muligheten til å leke og lære mer etter skoletid samme hva slags 302 

familieøkonomi man kommer fra. Utdanningspolitikken har vært mye i media gjennom hele 303 

året. I økende grad begynner SV igjen å være en dominerende stemme i debatten knyttet til 304 

skolepolitikk, og setter premissene for hva en god barnehage og skole er. Her har Sunniva og 305 

byrådssekretærene gjort en viktig jobb. 306 

Samferdsels- og miljøfraksjonen 307 

Samferdsels- og miljøfraksjonen 2022 har bestått av Abdi Said, Ingrid Wergeland og 308 

Sulaksana Sivapatham. Samferdsels- og miljøutvalget har i 2022 hatt 16 utvalgsmøter, syv 309 

fraksjonsmøter, fire befaringer, fire heldagsmøter, og en studietur til Sverige.  310 

Samferdselsfeltet har også i 2022 vært preget av den vedvarende krisen i 311 

kollektivtransporten. I 2022 var koronapandemien over, men ikke konsekvensene av den. Det 312 

vi har sett i 2022 er at andelen som velger kollektiv har tatt seg opp siden 2021, men fortsatt 313 

var det langt fra normalen i begynnelsen av 2022. For å få opp andelen som bruker kollektiv, 314 

har byråden bestemt i 2022 at enkeltbilletter blir billigere for de som reiser mer; med opp mot 315 

40 prosent rabatt for de som reiser ofte. Det betyr at det blir billigere å reise kollektivt, i tillegg 316 

blir det lettere å kombinere med gang, sykkel eller hjemmekontor i hverdagen. 317 

I 2022 ble det foreslått kutt i statsbudsjettet som ville ført til dramatiske kutt i rutetilbudet i 318 

hovedstadsområdet. Som i 2021 har SV vært viktig for å reversere dette kuttet. SVs arbeid på 319 

Stortinget har vært viktig får å videreføre og styrke statlige kompensasjonsordninger også i 320 

2022. 321 
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Samferdsels- og miljøutvalget har også ansvaret for idrett og idrettsanlegg, et område SV nå 322 

også bestyrer i byråd. Da dagens byråd tiltrådte i 2015 lå Oslo på jumboplass i investeringer i 323 

idrettsanlegg. Oslo manglet 500 anlegg på å nå opp til landsgjennomsnittet i anleggsdekning. 324 

Siden 2016 har byrådet sørget for et temposkifte i byggingen av nye idrettsanlegg. De neste 325 

fire årene vil byrådet holde farten oppe, og foreslår å sette av 4,9 milliarder kroner til nye 326 

anlegg og rehabilitering av eksisterende anlegg. I 2023 er planen at følgende idrettsanlegg 327 

ferdig stilles: 328 

• Valle Hovin kunstis 329 

• Bjøråsen kunstgress med undervarme 330 

• Manglerud kunstgress 7’er 331 

• Mortensrud landhockeybane, midlertidig kunstgressbane, klubbhus og fritidsklubb 332 

Noen av de viktigste sakene som ble tatt opp var: 333 

- Bildeling 334 

- Elsparkesykkel-forskrift 335 

- Bilfri gate på Grønland 336 

- Differensiere satsene på beboerparkering 337 

- Investeringsmidler til ladeinfrastruktur til nyttetransport, sees i sammenheng med 338 

nullutslippssoner. 339 

- Kollektivtrafikk i ytre by og på tvers i byen. Vi har sett på blant annet hvordan 340 

stimulere til bildeling, mikromobilitet i kombinasjon med kollektiv, rosa busser for 341 

flere grupper, tilskuddsordning for elsykkel i ytre by. 342 

- Forsterket satsing på Hjertesoner 343 

- Trappe opp kommunens enøk-satsing 344 

- Fornebubanen 345 

Byutviklingsfraksjonen 346 

SVs faste medlemmer i byutviklingsutvalget er Trine Dønhaug og Ola Wolff Elvevold, som 347 

også er fraksjonsleder og leder av byrådspartienes storfraksjon. Fraksjonen består i tillegg av 348 

2. varamedlem Ingrid Hødnebø. 1. varamedlem Nadya Tahir var også del av SVs fraksjon 349 

fram til september, da hun meldte overgang til Arbeiderpartiet. Mot slutten av 2022 ble 350 

Mobashar Banaras del av fraksjonen som fast medlem, etter endringer i Arbeiderpartiets 351 

byrådsgruppe. Han ble i 2019 innvalgt som vara for Arbeiderpartiet, men meldte seinere 352 

overgang til SV. 353 

Byutviklingsutvalget hadde 16 møter i 2022. Utvalget behandlet til sammen 261 saker, og det 354 

har i tillegg vært gjennomført en rekke befaringer og deputasjoner. 355 

Byutviklingsutvalget har altså en svært omfattende saksmengde, som også inkluderer 356 

behandling av et stort omfang klager i byggesaker. For SV og andre partier er det helt 357 

nødvendig å ha en heltidspolitiker, evt. rådgiver, tilknyttet byutviklingsutvalgets 358 

arbeidsområde. 359 

En mer rettferdig boligpolitikk er en av Oslo SVs viktigste valgløfter for inneværende periode, 360 

og et prioritert område i byutviklingsfraksjonens arbeid. I 2022 har oppfølging av blant annet 361 

prosjekter innenfor tredje boligsektor i Hagegata 30 og i Ormsundveien vært viktig. Andre 362 

viktige saker for særlig fraksjonsledelsen og gruppeleder å følge opp har vært blant annet 363 

revideringen av Småhusplanen og høyhusstrategien og en beslutning om å sikre Sukkerbiten 364 

som friområde. 365 



 

oslo@sv.no | oslosv.no 10 

 

Hvert år behandler utvalget og fraksjonen, og noen ganger bystyregruppa, en rekke 366 

reguleringssaker, både detaljreguleringer og områdeplaner. I 2022 behandlet utvalget blant 367 

annet områdeplaner for Bjerke, Rødtvet og Rommen, samt byrådets strategi for grønne tak 368 

og fasader. 369 

Fraksjonen tilstreber alltid å konsultere berørte bydelslag i spørsmål knyttet til regulering. 370 

Helse- og sosialfraksjonen 371 

Helse- og sosialfraksjonen består av Marianne Borgen, medlem i utvalget og fraksjonsleder, 372 

samt varamedlemmene Attia Mirza Mehmood og Siv-Karin Kjøllmoen. SV-fraksjonen har 373 

hatt fraksjonsmøter før hvert utvalgsmøte. SV deltar på alle storfraksjonsmøtene, der også 374 

MDGs og Aps representanter i utvalget deltar, som alltid avholdes før utvalgsmøtene for å 375 

samkjøre oss og diskutere merknader og forslag som vi fremmer inn i utvalget. SVs 376 

fraksjonsleder deltar også ukentlig i fraksjonsledermøter (SV, MDG, Ap) med byråd Rina 377 

Marian Hansen og byråd Robert Steen. for å kunne drøfte løpende og aktuelle saker. 378 

Fraksjonen/fraksjonsleder har også hatt kontakt med veldig mange frivillige organisasjoner og 379 

tilbud i Oslo.   380 

I løpet av 2022 ble det avholdt 18 møter i HSUV. Hvorav fire som var deputasjoner og 381 

heldagsmøter som var digitale. Januar- og februarmøtene ble avholdt digitalt pga. 382 

koronarestriksjoner. 383 

I 2022 ble det behandlet 114 saker i utvalget. Noen av sakene ble behandlet mer enn en 384 

gang, før endelig innstilling var klar. 385 

Det har vært én heldagsbefaring i utvalget. 386 

Utvalget har hatt én høring: Midlertidig helikopterlandingsplass på Rikshospitalet hvor 387 

utvalget i etterkant fattet følgende vedtak: Helse- og sosialutvalget viser til høring om 388 

rammetillatelse for midlertidig landingsplass for nye redningshelikoptre på Rikshospitalet. I 389 

høringen kom det tydelig fram at Oslo universitetssykehus (OUS) i sin søknad har oppgitt feil 390 

antall landinger, og det går heller ikke fram at også ambulansehelikoptre skal benytte den 391 

midlertidige plattformen. Utvalget mener det er sterkt kritikkverdig av OUS å ikke oppgi reelle 392 

tall. Utvalget forventer derfor at søknaden trekkes og at OUS leverer en ny søknad med 393 

korrekte tall.  394 

Når det gjelder plassering av helikopterplattformen, vil utvalget vise til de sterke advarslene 395 

fra blant andre Nyfødtintensivavdelingen ved Rikshospitalet og de potensielle 396 

skadevirkningene støy og vibrasjoner i bygget kan ha på særlig prematurfødte barn. Helse- 397 

og sosialutvalget forventer at pasientene ikke utsettes for potensielle skader og vil derfor 398 

påpeke at en løsning kan være at det såkalte H4-alternativet utredes grundigere. Samtidig 399 

mener utvalget at det må sørges for at de nye redningshelikoptrene også kan lande på 400 

Ullevål. 401 

Det har vært mange saker om Ullevål sykehus: Oslo kommunes høringssvar til Regional 402 

utviklingsplan 2040, Oslo kommunes høringsuttalelse til statlig detaljregulering for nytt 403 

Gaustad sykehus og Aker sykehus og Oslo kommunes høringsuttalelse til Oslo 404 

universitetssykehus oppdatering av utviklingsplan. 405 

Dessverre har ikke flertallet i Oslobystyre blitt hørt av regjeringen i saken.  406 

Starten av året i utvalget var sterkt preget av pandemien og Covid 19-situasjonen i byen, og 407 

etter har det vært preget av postkorona. Vi har hatt mange viktige store saker i utvalget, det 408 
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aller viktigste har vært arbeidet med budsjettet. Året har også vært preget av situasjonen på 409 

helsehusene i Oslo. Utvalget har også behandlet to saker fra Ungdommens bystyre som her 410 

vært viktig: Forbedre rusomsorgen i Oslo og senk terskelen for psykisk helsehjelp. 411 

SV har jobbet mye med disse sakene i 2022:  412 

• Ullevål sykehus, legevakttilbudet i Oslo, tilbud ved helsehusene, rusomsorgen i Oslo,  413 

• Psykisk helsehjelp for unge, kvalitetsreform i barnevernet, skolemat i videregående og 414 

på ungdomsskolen,  415 

• BPA, tannhelse for eldre, strategisk rekruttering og kompetanseplan, forbedre 416 

bostøtten i Oslo, evaluering og videreføring av tillitsmodellen i hjemmetjenesten, økt 417 

sosialhjelp for barnefamilier og aleneforsørgere og Oslo som traumeinformert by. 418 

Finansfraksjonen 419 

Finansfraksjonen har i 2022 bestått av SVs fraksjonsleder Arvid Ellingsen som 420 

utvalgsmedlem. Vararepresentant til bystyret Gülay Kutal er også medlem av fraksjonen. I 421 

tillegg har Cato Brunvand Ellingsen og på slutten av året Mobashar Banaras vært 2.vara til 422 

finansutvalget.     423 

Byrådssekretær Åsmund Strand Johansen fra SV har vært hos byråd for finans.    424 

Finansutvalget har ansvar for budsjett (økonomiplan og årsbudsjett), regnskap, 425 

årsberetninger, skatter, avgifter og andre inntekter, låneopptak, tilleggsbevilgninger og andre 426 

budsjettjusteringer, forvaltnings-messige, administrative og personalmessige spørsmål, 427 

revisjonsmerknader og innstillinger fra kontrollutvalget og saker om salg/kjøp, leie/bortleie, 428 

feste og forkjøpsrett til fast eiendom samt næringssaker. 429 

Finansutvalget har behandlet 178 saker i 2022. Det har vært 20 utvalgsmøter, høringer om 430 

enkelte saker og budsjettdeputasjoner om budsjettet med organisasjoner.  431 

Finansutvalget har behandlet flere viktige saker. Noen av de viktigste er vist til nedenfor. Her 432 

kan det trekkes frem noen få eksempler.  433 

Finansutvalget behandlet Ruter sin situasjon etter koronaepidemien flere ganger. Særlig fordi 434 

dette førte til en endring av reisemønster. SV mener at Sporveien bør få eneansvaret for 435 

kollektivtilbudet i Oslo, men vi må forholde oss til et Ruter som AS. Og ruter som et AS er 436 

ifølge aksjeloven forpliktet til å ha tilstrekkelig egenkapital. Da var alternativene enten å kutte 437 

på kollektivtilbudet eller komme frem med en løsning som er bærende på sikt. SV kjempet for 438 

at det ikke skulle gå utover de ansatte og anbefalte en gjennomgang av økonomien i 439 

administrasjonsselskapet Ruter. Saken endte med at kollektivtilbudet ble opprettholdt.  440 

Finansutvalget behandlet høring til pensjonsutvalgets utredning. I uttalelsen, som senere ble 441 

vedtatt i bystyret, heter det at Oslo Kommune vil styrke minsteytelsene i folketrygden og 442 

alderstrygd for uføre, og at flertallets forslag bygger på fornuftige avveininger som gir en god 443 

balanse mellom hensynene til økonomisk og sosial bærekraft. Samtidig pekte kommunen på 444 

at det kan være ønskelig å ytterligere styrke minsteytelsene i folketrygden og alderstrygd for 445 

uføre, og se på hvordan slitere og andre som ikke kan kompensere for levealder ikke skal 446 

komme uforholdsmessig dårlig ut. Oslo kommune ba også departementet om å vurdere om 447 

ordningen med supplerende stønad til innvandrere og andre som har for kort botid i Norge 448 

fungerer tilfredsstillende med hensyn til sosial utjevning. 449 

Finansutvalget behandlet Fornebubanen flere ganger og her var flere utvalg inne i 450 

behandlingsprosessen. Til slutt vedtok bystyret å iverksette arbeidet med Fornebubanen. 451 
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Fornebubanen er den største T-banesatsingen siden 60- og 70-tallet. Den bygges for å kutte 452 

utslippene, redusere biltrafikken og øke satsingen på kollektivtransport, sykkel og gangveier. 453 

Nye veier til egne boliger har vært en viktig sak for SV. Det ble utformet en helt ny strategi for 454 

å gi arbeidsfolk mulighet til å bo i Oslo. Leieboerforeningen uttalte i den sammenheng at den 455 

kommunale boligpolitikken er i ferd med å reise seg igjen. Viktige steg i politikken er å bygge 456 

boliger som skal gi en lavere salgspris enn markedspris, bedre finansieringsordninger som 457 

muliggjør at flere kan kjøpe en egnet bolig og utfordre staten til å gi oss større handlingsfrihet 458 

i boligpolitikken, særlig ved å endre plan- og bygningsloven slik at vi kan stille krav til 459 

rimeligere boliger i reguleringsplaner.  Det ble lagt til grunn tre modeller for den nye politikken 460 

som innsats for leie, etablererbolig og leie til eie-bolig. 461 

Viktige saker i perioden  462 

• Sak 8 - Byrådssak 278/2021 - Ny vannforsyning til Oslo - Utredning av alternative 463 

finansieringskilder 464 

• Sak 14 - Byrådssak 293/2021 - Byrådssak om opprettelsen av Oslobolig AS 465 

• Sak 15 - Kontrollutvalgets sak 64 av 28.09.2021 - Rapport 11/2021 Beredskap og 466 

håndtering av koronautbruddet – Oppsummering av kommunerevisjonens 467 

koronaundersøkelser 468 

• Sak 17 - Byrådssak 9/2022 - Kompensasjonsordning for næringslivet i Oslo desember 469 

2021 470 

• Sak 22 - Byrådssak 263/2021 - Oslo kommunes finansreglement 471 

• Sak 26 - Notat 1151 - Clemens Saers saken 472 

• Sak 35 - Byrådssak 289/2021 - Forskrift om tilskudd til bedriftsintern opplæring 473 

• Sak 55 - Byrådssak 282/2021 - Strategi for universell utforming, revisjon av felles 474 

prinsipper for universell utforming i Oslo kommune 475 

• Sak 66 - Byrådssak 65/2022 - Eierendringer i Fortum Oslo Varme AS og realiseringen 476 

av karbonfangstprosjektet på Klemetsrud 477 

• Sak 67 - Byrådssak 82/2022 - Forslag til ekstraordinær budsjettbevilgning som følge 478 

av ankomst av flyktninger fra Ukraina 479 

• Sak 81 - Sak fra ungdommens bystyremøte 2021 - Kvitteringsordning nå! 480 

• Sak 111 - Byrådssak 131/2022 - Tariffrevisjonen 2022 - Godkjenning av anbefalt 481 

resultat 482 

• Sak 114 - Byrådssak 132/2022 - Årsberetning og regnskap 2021 - Oslo 483 

Pensjonsforsikring AS 484 

• Sak 129 - Kontrollutvalgets sak 52 av 21.06.2022 - Rapport 8/2022 Eierskapskontroll - 485 

Oppfølgingen av Oslomodellen og samfunnsansvar 486 

• Sak 130 - Kontrollutvalgets sak 53 av 21.06.2022 - Rapport 7/2022 487 

Kostnadsoverskridelser i store og unike investeringsprosjekter 488 

• Sak 136 - Byrådssak 186/2022 - Leiekontrakt for midlertidige kontorlokaler - Brann- og 489 

redningsetaten 490 

• Sak 159 - Byrådssak 216/2022 - Kjøp av barnehage i Middelthuns gate 17 491 

• Sak 163 - Byrådssak 226/2022 - Høring NOU 2022: 7 Et forbedret 492 

pensjonssystemSak 166 - Privat forslag fra Ylva Holm-Torsteinson (R) og Siavash 493 

Mobasheri (R) av 09.08.2022 - I sammenheng med FNs internasjonale solidaritetsdag 494 

for det palestinske folk skal Oslo rådhus flagge med det palestinske flagg 495 

• Sak 173 - Innbyggerforslag av 15.06.2022 - Vi krever folkeavstemming om Ullevål og 496 

sykehusene i Oslo 497 
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• Sak 176 - Byrådssak 208/2022 - Oslo byråds forslag til budsjett 2023 og økonomiplan 498 

2023-2026 499 

• Sak 178 - Campus Ekeberg - Vurdering av kommunale lånegarantier til Oslo 500 

idrettskrets og Bækkelagets Sportsklub 501 

5. Utadrettet arbeid 502 

Arbeidet utad er en stor del av SV sitt politiske og organisatoriske arbeid. Utadrettet arbeid 503 

handler både om å jobbe aktivt med synlighet gjennom medieomtale og sosiale medier, men 504 

det handler også om å være synlig overfor interessegrupper og institusjoner. I tillegg håper vi 505 

at vårt utadrettede arbeid også styrker vårt arbeid internt i organisasjonen, da medieomtale 506 

og bruk av sosiale medier er en god måte å kommunisere med medlemmene våre på. Vi 507 

jobber også aktivt med å holde nettsiden oppdatert, for at medlemmer som ikke er på 508 

facebook kan få informasjon derfra.  509 

Medieomtale 510 

2022 var et mellomvalgår der mange ulike politiske saker har gått sin gang. Et viktig bakteppe 511 

har vært krigen i Ukraina, energikrise og dyrtid, noe som også har satt sitt tydelige preg på 512 

den lokalpolitiske dagsorden i Oslo. SV har likevel lykkes med å sette dagsorden på andre 513 

saker, som inntaksordningen i videregående skole, inkludering i idretten, boligpolitikk og ulike 514 

miljø- og klimasaker. 515 

Gjennom året er det Marianne Borgen som har fått mest mediesynlighet blant Oslo SVs 516 

profiler på Rådhuset, ifølge Retrievers analyseverktøy. Men også byrådene har skapt mye 517 

synlighet for SV og begge har hatt enkeltmåneder der de har vært mer synlige enn 518 

ordføreren, noe som lover godt for SV inn mot valget og en ny bystyreperiode. 519 

 520 

Hvis vi sammenlikner våre egne byråder med byrådene fra Ap og MDG, klarer vi å markere 521 

oss relativt godt. Sunniva er den synligste byråden i 3 av de 12 månedene i 2022 målt i antall 522 
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artikler, hvis vi ser bort i fra byrådslederen. Kun miljø- og samferdselsbyråden har flere 523 

måneder med høyest synlighet. Totalt sett er Sunniva den tredje mest synlige og Omar den 524 

femte mest synlige av åtte fagbyråder. 525 

 526 

Sammenliknet med 2021 har Sunniva Holmås Eidsvoll og Ola Wolff Elvevold hatt en tydelig 527 

økning i mediesynlighet i 2022. Hovedforklaringen er deres nye og mer synlige posisjoner 528 

som henholdsvis byråd og gruppeleder.  529 

Oslo SV på sosiale medier 530 

Sosiale medier er viktige kommunikasjonskanaler for Oslo SVs bystyregruppe. Både Oslo 531 

SVs sider på Facebook, Instagram og Twitter, og de enkelte byrådene og de folkevalgtes 532 

sider. Nytt i 2022 er at Oslo SV i tillegg har opprettet profil på TikTok. 533 

Ved utgangen av 2022 hadde facebooksiden til Oslo SV 7800 følgere, blant dem er 58% 534 

kvinner. Dette var en liten økning fra 2021. Oslo SV har også en twitterkonto med 3165 535 

følgere og en instagramkonto med 2260 følgere. TikTok-profilen til Oslo SV har 412 følgere.  536 

Hvor stor spredning innholdet får varierer stort, men et typisk innlegg eller video når gjerne et 537 

publikum på mellom noen hundre og noen få tusen. Enkeltinnlegg har imidlertid nådd langt 538 

bredere, og særlig på TikTok har vi erfart potensialet for spredning langt utover den faste 539 

følgerskaren. En video om skolemat nådde 210.000 visninger og nesten 14.000 likes.  540 

Politikerne våre i sosiale medier 541 

Marianne er fortsatt den mest synlige politikeren vår, med over 18 000 følgere på Facebook. 542 

Til tross for en stor økning i 2022, fortsetter følgertallet å øke i 2023. Dette bør vi være flinke 543 

til å bruke i valgkampen, for å gi flere følgere på brukerne til de andre profilene. 544 
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Sunniva er vårt nest største profil på sosiale medier, og har hatt en jevn vekst på Facebook i 545 

2022 og 2023. Siden hun er en relativt ny byråd er det positivt at hun har en jevn vekst på 546 

SoMe. Når det gjelder de andre profilene har vi forbedringspotensiale, og dette bør vi jobbe 547 

med opp mot valget i 2023. 548 

549 
FB: Facebook / IG: Instagram / P: Privat side 550 

I tillegg til kanalene over har bystyregruppa ansvar for å vedlikeholde og oppdatere Oslo SVs 551 

internettsider jevnlig i samarbeid med Oslo SVs fylkessekretariat. 552 

6. Internt arbeid 553 

Gruppemøter og storfraksjonsmøter 554 

Gruppemøter er møter som SV sine byråder, bystyrerepresentantene og ansatte i SV sin 555 

bystyregruppe. De har vært avholdt 14 gruppemøter i 2022.  556 

Det er også et eget gruppestyre for SV sin bystyregruppe. Den består av Ola Wolff Elvevold, 557 

Trine Dønhaug og Sarah Safavifard, som henholdsvis leder, nestleder og medlem. 558 

Storfraksjonsmøter settes opp i forkant av utvalgsmøtene, og består av AP, MDG og SV sine 559 

representanter og varaer til de respektive bystyreutvalgene. I storfraksjonene møter også 560 

byråden og byrådssekretærene på de ulike områdene. Noen av byrådene har fagområder 561 

som er delt på ulike utvalgs ansvarsområder, og de møter i flere storfraksjoner. 562 

Storfraksjonen er de tre byrådspartienes arena for å diskutere og avgjøre saker. 563 

Intern informasjonsflyt 564 

All informasjonsflyt mellom bystyregruppa foregår digitalt. Gjennom bystyret får alle 565 

medlemmer og varamedlemmer utdelt iPad, og det meste av kommunikasjonen bystyret 566 

imellom foregår på den interne nettsiden politikk.oslo.no. I tillegg til at mye kommunikasjon 567 

mellom SV sin bystyregruppe foregår på e-post har man også en egen facebook-chat som 568 

også inkluderer byrådene, byrådssekretærene og SV sine ansatte på rådhuset  569 
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Bystyregruppa har flere plattformer for å sikre god informasjonsflyt til resten av 570 

organisasjonen. Det meste av nyheter og informasjon legges ut på facebook eller på 571 

nettsiden. Det sendes også jevnlig ut nyhetsbrev til alle Oslo SV sine medlemmer. 572 

Kontakten mellom bystyregruppa og fylkesstyret 573 

Kontakten mellom fylkesstyret og bystyregruppa er relativt hyppig, da fylkesleder også er 574 

byråd, og dermed jobber på rådhuset. I tillegg har fylkessekretær arbeidssete på rådhuset en 575 

gang i uken, og er dermed en god link mellom fylkeslaget og de folkevalgte. 576 

Kontakten med Oslo SU  577 

SU har vært invitert på alle gruppemøtene. Oslo SUs leder er også på bystyregruppas e-578 

postliste. 579 

Kontakten med lokallagene 580 

Bystyregruppas kontakt med lokallagene går i hovedsak via BU-gruppene, men i enkelte 581 

lokalpolitiske saker har kontakten også gått direkte med lagene. Lokallag har hatt møte med 582 

medlemmer fra bystyregruppa for å drøfte saker som er viktige lokalt, for eksempel 583 

reguleringssaker. I tillegg har medlemmer av bystyregruppa deltatt på flere møter i 584 

lokallagene, som innledere til medlemsmøter og årsmøter, og i anledning budsjettarbeidet. 585 

Representanter fra lokallag har også ved enkelte anledninger blitt invitert inn på gruppemøter. 586 

Kontakt med stortingsrepresentantene 587 

Det er hyppig kontakt med stortingsrepresentantene og SV på rådhuset. På fredager møtes 588 

bystyregruppas heltidspolitikere, ledelsen i Oslo SV, Oslo SVs stortingsrepresentanter, 589 

fylkessekretær, byrådene, byrådssekretærer og ansatte rådgivere i bystyregruppa. På 590 

møtene informeres og diskuteres arbeidet med politiske saker og pågående prosesser. Disse 591 

møtene har også en dedikert chat, som både brukes til å koordinere møtene, men også som 592 

et lavterskelforum å ta opp saker fortløpende. I tillegg er det hyppig kontakt mellom 593 

stortingsrepresentantene og de ansatte i bystyregruppa om saker som er av både lokal og 594 

nasjonal relevans. 595 

Bydelsutvalgene og BU-forum   596 

Gunnell Sandanger i fylkesstyret var koordinator for BU-forumet. Vi har en egen e-postliste 597 

(osv-bu@sv.no) og en lukket Facebook-gruppe som brukes til kommunikasjon med og 598 

mellom BU-representantene, og det har vært flere møter. 599 

Kontakten med medlemmer av bydelsutvalgene har også skjedd gjennom direktekontakt 600 

mellom representanter i bystyregruppa og BU-medlemmer, for eksempel i sammenheng med 601 

behandling av enkeltsaker. I tillegg har det vært enkelte felles BU-forum med de tre 602 

byrådspartiene. 603 

7. Representasjon i bystyret og utvalg 604 

Faste medlemmer (per 31.12.22) 605 

• Marianne Borgen – ordfører og medlem i Helse- og sosialutvalget (fraksjonsleder) 606 

• Ola Wolff Elvevold – gruppeleder og medlem i Byutviklingsutvalget (fraksjonsleder)  607 

• Trine Dønhaug - gruppenestleder og medlem i byutviklingsutvalget 608 
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• Sarah Lilleberg Safavifard - medlem i Kultur- og utdanningsutvalget (fraksjonsleder) 609 

• Arvid Ellingsen - medlem i Finansutvalget (fraksjonsleder) 610 

• Abdi Said Diriye - medlem av Samferdsels- og miljøutvalget (fraksjonsleder) 611 

• Mobashar Banaras - medlem av byutviklingsutvalget 612 

Varamedlemmer 613 

▪ 1. vara bystyret, 1. vara til Byutviklingsutvalget - Nadya Tahir** 614 
▪ 2. vara bystyret, 1. vara til Helse- og sosialutvalget - Attia Mirza Mehmood 615 
▪ 3. vara bystyret, 1. vara til Finansutvalget - Gülay Kutal 616 
▪ 4. vara bystyret, 1. vara til Samferdsels- og miljøutvalget - Ingrid Wergeland 617 
▪ 5. vara bystyret, 2. vara til Byutviklingsutvalget - Ingrid Hødnebø 618 
▪ 6. vara bystyret, 2. vara til Samferdsels- og miljøutvalget - Sulaksana Sivapatham 619 
▪ 7. vara bystyret, 2. vara til Finansutvalget - Cato Brunvand Ellingsen 620 
▪ 8. vara bystyret, 2. vara til Helse- og sosialutvalget - Siv Karin Kjøllmoen 621 
▪ 9. vara bystyret, 1. vara til Kultur- og utdanningsutvalget - Theo Koritzinsky 622 
▪ 2. vara til Kultur- og utdanningsutvalget - Yngvar Andersen 623 

* Banaras ble innvalgt som vara for Arbeiderpartiet, men meldte seinere overgang til SV. Mot 624 
slutten av 2022 gjorde endringer i Arbeiderpartiets byrådsgruppe at Banaras trådte inn som 625 
fast medlem av bystyret. 626 

**Nadya Tahir meldte høsten 2022 overgang til Arbeiderpartiets gruppe. 627 
 628 

8. Bystyregruppas sekretariat 629 

 630 

Frikjøpte politikere 631 

• Ola Wolff Elvevold, gruppeleder frikjøpt 100% 632 

• Marianne Borgen, ordfører i Oslo. 633 

Rådgivere 634 

• Lena Jensen, fast ansatt politisk rådgiver i 100%-stilling. 635 

• Jens Aas-Hansen, fast ansatt som kommunikasjonsrådgiver i 100%-stilling. Fordelt 636 
80/20 mellom bystyregruppen og fylkeslaget. I permisjon ifm vikariat som 637 
byrådssekretær mellom 10. januar og 15. juli. 638 

• Anette Arneberg, kommunikasjonsrådgiver 100% stilling. Vikar mellom 10. januar og 639 
15. juli.  640 


